
SE-PO.0052-7/08
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXXVII/08

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   29 maja 2008 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  21

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Mariusz  Kozłowski  –  Wicestarosta  Powiatu  Będzińskiego,  Burmistrz  Miasta  –  Marek 
Mrozowski,  Z-ca  Burmistrza  Miasta  –  Anna Ślagórska,  Sekretarz  Miasta  –  Dorota  Bąk,  Skarbnik 
Miasta  –  Urszula  Polak  –  Wałek,  Kierownicy  Wydziałów  UM,  dyrektorzy  jednostek  i  zakładów 
budżetowych, radni Powiatu Będzińskiego, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram  XXXVII  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Poinformował o zgłoszonych autopoprawkach do punktu:
1. 9.1 – projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok. 
2. 9.2 – projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka  w żłobku prowadzonym 

przez gminę Czeladź. 
3. 9.27 – projektu uchwały w sprawie  podwyższenia  kapitału zakładowego Zakładu Inżynierii  

Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.
- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad:

1. wprowadzenie punktu 9.4 – projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie  
nadzorcze Wojewody Śląskiego nr NPII/0911/303/2/08 z dnia 13 maja 2008 r.

2. wprowadzenie punktu 9.22 – projektu uchwały w sprawie  skorzystania z prawa pierwokupu 
prawa użytkowania wieczystego 1/55 części dz. Nr 35/62 k. m. 41 o pow. 11571 m. kw. przy  
ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa.

3. wprowadzenie punktu 9.24 – projektu uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 43/4 i 43/5 k.  
m. 62 o łącznej powierzchni 1,6945 ha położonych w Czeladzi przy Drodze Krajowej nr 86.

4. wprowadzenie  punktu  9.30  –  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  dodatku  
specjalnego dla Burmistrza Miasta.

5. wprowadzenie punktu 9.31 – projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych.
- Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad?

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Zaproponował przeniesienie punktu:
1. 9.29 – projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta 

na punkt .4.
2. 9.30 – projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości dodatku specjalnego dla Burmistrza  

Miasta na punkt 5.
3. 9.31 – projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych na punkt 6.

- Zaproponował  skreślenie  z  porządku  obrad  punktów  9.29  –  projektu  uchwały  w  sprawie 
ustalenia  wysokości  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Miasta  i  9.30  –  projektu  uchwały  w 
sprawie ustalenia wysokości dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta w razie nieobecności  
Burmistrza na sesji i przeniesienie ich na kolejną sesję.

Ad vocem głos zabrała Sekretarz Miasta – Dorota Bąk. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem zmian zaproponowanych  przeze mnie?
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GŁOSOWANIE /bez: H. Szotowskiej, W. Oczkowicza/

 16  głosów za
   2  głosy  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa radnych  jest  za wnioskiem zgłoszonym przez  radnego Andrzeja  Świątka  - 
przeniesienie punktu:

1. 9.29 – projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta 
na punkt 4.

2. 9.30 – projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości dodatku specjalnego dla Burmistrza 
Miasta na punkt 5.

3. 9.31 – projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych na punkt 6?

GŁOSOWANIE /bez: H. Szotowskiej, W. Oczkowicza/

     3  głosy za
   12  głosów  przeciw
     4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  propozycja  zmian w porządku obrad zgłoszona 
przez  radnego Andrzeja Świątka nie została przyjęta.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Rada przyjęła porządek obrad z uwzględnieniem 
przegłosowanych zmian.

Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach:

a/   24 kwietnia 2008r.
b/     8 maja 2008r.

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszkańców. 
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.
8. Sport w mieście.  
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a/   Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
b/   Wprowadzenie.
c/   Opinia Komisji.
d/   Dyskusja.
e/   Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia do wiadomości informacji nt.:   
      „Sport w mieście”.

9.    Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmian w budżecie miasta na 2008 rok. 
2. ustalenia opłat za pobyt dziecka  w żłobku prowadzonym przez gminę Czeladź. 
3. ustalenia  stawki  żywieniowej  i  stałej  opłaty  w  przedszkolach  prowadzonych  przez 

gminę Czeladź i zasad zwalniania z tych opłat.
4. wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody  Śląskiego  nr 

NPII/0911/303/2/08 z dnia 13 maja 2008 r.
5. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 56/15 k. m. 4 o pow. 15 m. kw. przy 

ul. Szpitalnej w Czeladzi.
6. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 82 m. kw. przy 

ul. Ogrodowej w Czeladzi.
7. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 223 m. kw. 

przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
8. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 55/19 i części działki 54/1 k. m. 13 o pow. 

148 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.
9. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 126 k. m. 55 o pow. 59 m. kw. przy 

ul. Prostej w Czeladzi.
10. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 36/3 i 36/5  k. m. 20 o pow. 350 m. 

kw. przy ul. Staszica – 35-lecia PRL w Czeladzi.
11. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 39/20 k. m. 42 o pow. 225 m. kw. 

przy ul. Buczka w Czeladzi.
12. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 136/4  k. m. 42 o pow. 15,30 m. kw. 

przy ul. Katowickiej w Czeladzi.
13. przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 71/48 k. m. 12 o pow. 63 m. kw. 

przy ul. Tuwima w Czeladzi.
14. przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 125/3 k. m. 55 o pow. 32 m. kw. przy ul. 

Wiejskiej – Norwida w Czeladzi.
15. sprzedaży działki nr 13/1 k. m. 51 o pow. 1138 m. kw. przy ul. 3 – Szyb w Czeladzi.
16. sprzedaży działki nr 13/2 k. m. 51 o pow. 1137 m. kw. przy ul. 3 – Szyb w Czeladzi.
17. sprzedaży przez Gminę Czeladź części działki  nr 22 k.  m. 61 o pow. ok. 500 m. kw. 

położonej przy ul. Handlowej w Czeladzi.
18. sprzedaży części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. około 420 m. kw. przy ul. Matejki w 

Czeladzi. – projekt uchwały wycofany przez Burmistrza Miasta – str. 33.
19. sprzedaży działek 122/3, 121/3, 120/3, 119/4, 118/4, 117/3, 116/4, 115/4, 144/2, 113/4 k. m. 

28 o pow. łącznej 150 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
20. przeniesienia prawa użytkowania wieczystego działek o pow. łącznej 2066 m. kw. wraz z 

własnością obiektów budowlanych.
21. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego dz. Nr 215/51 k. m. 

27 o pow. 127 m.  kw. przy ul.  Storczyków w Czeladzi  stanowiącej własność Gminy 
Czeladź.

22. skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 1/55 części dz. Nr 
35/62  k.  m.  41  o  pow.  11571  m.  kw.  przy  ul.  Powstańców  Śląskich  w  Czeladzi 
stanowiącej własność Skarbu Państwa.

23. sprzedaży działki nr 43/1 k. m. 62 o powierzchni 5846 m. kw. położonej w Czeladzi przy 
Drodze Krajowej nr 86.

24. sprzedaży działek nr 43/4 i 43/5 k. m. 62 o łącznej powierzchni 1,6945 ha położonych w 
Czeladzi przy Drodze Krajowej nr 86.

25. nabycia  do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 115 k. m. 12 o powierzchni 270 
m. kw. położonej przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi.

26. nabycia  do  gminnego zasobu nieruchomości  ½ udziału  we własności  zabudowanej 
działki  nr 30 k.  m. 21 o powierzchni 387 m. kw. położonej przy ul.  Bytomskiej 21 w 
Czeladzi.

27. podwyższenia  kapitału  zakładowego  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  z 
ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.
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28.  zamiany prawa użytkowania wieczystego części działki nr 6/30 k. m. 46 o powierzchni 
4676 m. kw. na prawo użytkowania wieczystego działki nr 6/7 k. m. 46 o powierzchni 
2188 m. kw.

29. ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta.
30. ustalenia wysokości dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta.
31. ustalenia wysokości diet radnych.

10. Sprawy bieżące.
11. Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniu 24 kwietnia 2008 r.
- Czy są uwagi do  protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 24 kwietnia  2008r.? 

GŁOSOWANIE /bez: H. Szołowskiej, W. Oczkowicza/

 15  głosów za
  2  głosy  przeciw
  2  głosy  wstrzymujące  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przyjęcie protokołu z obrad sesji w dniu 8 maja 2008 r.
- Czy są uwagi do  protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 8 maja  2008r.? 
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GŁOSOWANIE /bez: H. Szołowskiej, W. Oczkowicza/

 15  głosów za
  2  głosy  przeciw
  2  głosy  wstrzymujące  się

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia przedstawioną radnym  informację międzysesyjną.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Danuta Walczak - radna
3. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
4. Grażyna Strączek - radna
5. Andrzej Świątek - radny
6. Dominik Penar - radny
7. Mirosław Kędzierski - radny

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Grażyna Strączek                          -               radna  

- Prośba o zlikwidowanie śmietniska za targowiskiem na ul.  Grodzieckiej  a  dojściem do ul. 
Miasta Auby.
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- Prośba  o  skoszenie  traw  przy  uliczce  wokół  liceum  ogólnokształcącego  lub  utwardzenie 
ścieżki – trudności z przejściem – tworzy się błoto.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- W planie pracy Rady Miejskiej w marcu mieliśmy omówienie programu „Saturn”. Dlaczego nie 
wszedł on do tej pory pod obrady podobnie jak program „Stare Miasto”, który był zaplanowany 
na ten miesiąc?

- Na poprzedniej sesji składałam interpelację dot. dachu domku fińskiego przy ul. Matejki. Do 
dziś nic nie zostało zrobione. Dyrektor Bednarczyk powiedział,  że w najbliższych dniach te 
naprawy zostaną dokonane, a  z dachu w dalszym ciągu spadają dachówki.  Wiem, że tej 
starszej  Pani  zaproponowano mieszkanie  do  zamiany,  ale  mieszkanie  do remontu  i  to  w 
normalnym trybie, czekając w kolejce, a nie przydział w sytuacji awaryjnej.

- Czy zawarte zostały już wszystkie umowy na najem lokali mieszkalnych w budynku przy ul. 
Szpitalnej 5? Ile osób było chętnych na zawarcie takiej umowy? Jaka jest struktura wiekowa, 
rodzinna, finansowa  tych nowych najemców? 

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Jak w tej chwili przebiega realizacja współpracy z miastami zaprzyjaźnionymi? Kto był u kogo i 
kto od nas pojechał?

- Jaki  był cel, koszty i efekty zagranicznego wyjazdu Pana Burmistrza w kwietniu?
- Sprzedana została w naszej gminie nieruchomość za kwotę 17.000.000 zł. Jakie będą zysku z 

założonej  lokaty?  Jakie  będą  straty  z  tytułu  zaciągniętego  kredytu  w  Banku  Nordea? 
Prawdopodobnie  mniejsze  są  zyski  z  lokaty  niż  koszt  zaciągniętego  kredytu.  Jakie  straty 
miasto poniesie z tego tytułu?

- Proces o odszkodowanie z powództwa Pana Tyblewskiego. Jaki jest stan tej sprawy?
- W  jaki  sposób  są  obecnie  sprzedawane  mieszkania  komunalne,  bo  na  ostatniej  sesji 

dowiedzieliśmy się, że zapis o bonifikatach został uchylony? Ja zrozumiałem, ze ten paragraf 
o zmianie bonifikaty został skreślony z uchwały i ta bonifikata nadal obowiązuje.

- Pierwsza  strona  ostatniego  „Echa  Czeladzi”.  Czy  umieszczenie  na  niej  zdjęcia  Kazika  to 
korzyść dla tego Pana czy korzyść dla miasta? Kto z tego miał korzyść? Czy reklama takiego 
człowieka to jest dla nas korzyść, czy koszt?

- Kto  podjął  decyzję,  ZIK  czy  Burmistrz,  aby  adaptację  budynku  po  byłym  szpitalu 
psychiatrycznym  dokonywać  przez  firmy  zewnętrzne?  Np.  zadaniem  firmy  „Hades”  było 
kopanie rowów.

- Pan W. Krzysiek został powołany na p.o. Dyrektora nowej jednostki organizacyjnej. Jest to 
chyba decyzja Pana Burmistrza. Jakie przesłanki merytoryczne, czy inne zadecydowały o tym, 
że to jest właśnie Pan W. Krzysiek?

- Jak  zakończyło  się  postępowanie  prokuratorskie  w  sprawie  tragicznej  śmierci  pracownika 
MOSiR-u?

- Trwa  kontrola  kompleksowa  inwestycji  pod  nazwą   „Adaptacja  szpitala  psychiatrycznego” 
przez  Komisję  Rewizyjną.  Ponad  wszelką  wątpliwość  Zespół  Kontrolny  stwierdził,  że  są 
nieprawidłowości  w  działaniu  ZIK-u  przy  realizacji  tej  inwestycji.  Nieprawidłowość  dotyczy 
byłego Dyrektora Technicznego Pana Jerzego Górniaka, obecnego Prezesa ZIK Sp. z o.o. 
Dotyczy  poświadczenia  nieprawdy,  polegającego  na  tym,  iż  wraz  z  radcą  prawnym 
spreparowali  i  podpisali  dokument  pod  nazwą  aneks,  wpisując  datę  nieadekwatną  do 
mementu sporządzenia tego dokumentu. Wyczerpując art. 45 Statutu naszej rady informuję 
Przewodniczącego  Rady  o  tych  nieprawidłowościach.  Proszę  o  zainteresowanie  się  tą 
sprawą. Wnoszę o skierowanie tej sprawy do prokuratury, bo dalsza kontrola dokumentów i 
korespondencji wskazuje jednoznacznie,  że takiego aneksu do 1 października na pewno nie 
było, a na aneksie jest data 25 września, więc na pewno ten dokument został spreparowany.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje § 45 Statutu Gminy Miejskiej Czeladź.
- Jeżeli takie zawiadomienie ze strony Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej do mnie wpłynie `

podejmę stosowne działania. Pan jest dla mnie niewiarygodny, dlatego poczekam na 
oficjalne stanowisko przewodniczącej.

Andrzej Świątek                            -               radny  
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- Jeżeli nie poczyni Pan żadnych działań, to znaczy że Pan współdziałał.
- Na  koniec  chciałbym  ustosunkować  się  do  osoby  Przewodniczącego  Rady,  który  jest 

jednocześnie Prezesem Czeladzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Pan wie doskonale, że Pan 
świadomie złamał prawo – ustawę o spółdzielniach mieszkaniowych, wycofując prawidłowo 
zatwierdzony przez najwyższy organ ZPCz statut.  Wzywam Pana, Panie Przewodniczący do 
złożenia dymisji. Na następną sesję złożę odpowiedni projekt uchwały, celem odwołania Pana 
Przewodniczącego. Pełne uzasadnienie przedstawię na następną sesję.

Zofia Bazańska                             -               Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej   

- Komisja  Rewizyjna  jest  dopiero  w  trakcie  kontroli.  Ja  nie  mogę  stwierdzić,  czy  to  było 
prawidłowe czy nie. Nie odbyliśmy takiego posiedzenia. Nie zgłaszam w tej kwestii żadnych 
wniosków.  Bardzo  proszę,  aby  nie  przedstawiać  swoich  wyników,  tylko  poczekać  na 
posiedzenie Komisji, która przyjmie to wszystko.

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

- Na jakim etapie znajduje się obecnie sprawa parkingu przy „Biedronce”, przy ul. Trznadla? 
Słyszałem,  że  PSS opracowuje  koncepcję,  a  dziury  są  tam coraz  większe,  a  jeszcze  na 
dodatek pojawił się tam handel obwoźny  i w tej chwili są problemy z przejazdem przez ten 
parking.

Teresa Kosmala                            -               radna  

- W poprzednim  „Echu  Czeladzi”  było  ogłoszenie  dot.  powierzchni  sklepowych  w  Urzędzie 
Miasta. W tym numerze jest ogłoszenie zmienione o treści: „możliwość wynajmu sklepu oraz 
wyprzedaży wyposażenia”. Wydaje mi się, że my lokale szykowe oddajemy na przetarg, czyli 
nie  ma  możliwości  wynajmu  lokalu  wraz  ze  sprzedażą  urządzeń.  Jest  tylko  możliwość 
sprzedaży urządzeń sklepowych. Czy to nie jest wprowadzenie w błąd. Oznaczałoby to, że 
jeżeli ktoś kupi urządzenia sklepowe bez przetargu uzyska w Urzędzie Miasta lokal. Czy to 
jest prawda?

Ireneusz Gawroński                      -               radny  

- 24 kwietnia otwarte zostały koperty w sprawie przetargu dot. kanalizacji na Józefowie. Jak to 
w  tej  chwili  wygląda?  Czy  zdążymy  wykorzystać  pieniądze  zaplanowane w  WPI? Czy  to 
zadanie będzie zrealizowane?

Marian Kita                                      -               radny  

- KZK GOP posiada zniżki dla studentów do 26 roku życia. Dla słuchaczy szkół pomaturalnych 
ten  bilet  obowiązuje  do  21  roku  życia.  Na  jakiej  zasadzie  następuje  taka  segregacja  w 
zakresie ulg?

Zofia Bazańska                             -               radna  

- Jaki jest stan zdrowia policjantów, którzy brali udział w pościgu za motocyklistą?
- Dot. przekładki chodnika przy ul. Dehnelów 18 i 22.,

Mirosław Kędzierski                     -               radny  

- Na  ul.  Nowopogońskiej  notorycznie  niszczona  jest  wiata  na  przystanku.  Czy  coś  w  tym 
kierunku zrobiono?

- Kiedy „Echo Czeladzi” będzie informowało, a nie reklamowało?
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Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrali:

1. Ryszard Walaszek - mieszkaniec  – wystąpienie dot.:
• Oświetlenia przy ul. Poniatowskiego
• Niesprawnego nagłośnienia 

2. Zbigniew Sikora - mieszkaniec – wystąpienie dot.:
• Przyszłości Domu Ludowego
• Poszerzenia kładki obok mostu przy ul. Dehnelów.

3.   Pani Stochmal - mieszkanka – ul. Reymonta – wystąpienie dot. 
• Braku dojazdu do drogi głównej z posesji przy ul. Reymonta 40 i 42

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Ewa Sołtysik - mieszkanka
3. Teresa Kosmala - radna
4. Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju i Inżynierii Miejskiej 
5. Andrzej Świątek - radny

Przewodniczący  Rady ogłosił przerwę.

Dot. pkt. 7– porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Przechodzimy  do  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  zapytania 

mieszkańców.
- Odczytał  pismo Prezydenta Miasta  Będzin  do wzięcia  udziału  w turnieju  tenisa ziemnego  

samorządowców o Puchar Prezydenta Miasta.
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Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZB ZIK  

- Ul.  Reymonta 1, 2, 3 – to nie jest sprawa budowy ul. Cmentarnej. Ta trelinka od lat jest w 
takim stanie. Po pierwszym etapie budowy ul. Cmentarnej dokonaliśmy tylko pewnych korekt 
tej trelinki, bo jej stan był bardzo kiepski, ale jest to zadanie szersze wymagające przebudowy 
całej nawierzchni. To nie są zniszczenia, które zostały spowodowane przez nasz sprzęt przy 
budowie drogi. 

- Śmietnisko wzdłuż ul. Miasta Auby. Dokonaliśmy oczyszczenia terenu. Chodzi o zaułek na 
przedłużeniu ul. Wesołej a Osiedlem Auby. Jest to teren spółdzielni.  Zrobiliśmy to, bo była 
taka potrzeba. Ale nie jesteśmy w stanie pilnować, kto wyrzuca tam śmieci.

- Koszenie traw na tym terenie. Pan Prezes wie o tym.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Żwirowa ścieżka prowadząca do ul.  Miasta Auby to  teren skarbu państwa w użytkowaniu 
starostwa.  W  pratyce  jednak  jest  to  dojście  do  osiedla  i  podejmiemy  tu  jakieś  wspólne 
działania.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZB ZIK  

- Radny Swiątek pytał, kto podjął decyzję, aby prace przy realizacji budynku przy ul. Szpitalnej 
5 zlecać zewnętrznym firmom. W umowie nie ma takiego zapisu, że nie można. Poza tym 
weźcie  Państwo  pod  uwagę,  że  to  zadanie  miałoby  być  wykonane  grupą  14  fizycznych 
pracowników ZIK. Byłoby to fizyczna niemożliwością i z góry było wiadome, że pewne rzeczy 
będą zlecane.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Czyli na poziomie dyrekcji ZIK?

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZB ZIK  

- Tak. 

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Bez wiedzy Pana Burmistrza?

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZB ZIK  

- Burmistrz obserwował przebieg budowy i na pewno o tym wiedział,  ale trudno żebyśmy za 
każdym razem pytali o zgodę. Przecież wiadomo, że są branże, a my nie mamy pracowników 
do zapewnienia wszystkich robót, które składały się na realizację końcową obiektu.

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Kontrola NIK zauważyła, żeście Państwo pozlecali nie mając tego w umowie z ZBK. I dopiero 
po tej kontroli następuje aneks do umowy między ZIK i ZBK, który dopuszcza taka możliwość.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor ZB ZIK  

- Na temat kontroli tego zadania nie będę się wypowiadał.
- Wiata na ul. Nowopogońskiej niszczona była już 2-krotnie. Mieszkańcy okolicznych budynków 

mają tę wiatę jak na dłoni. Dlaczego nie wykonali jakiegoś telefonu do straży czy na policję. 
Jeśli jest zniszczone to trzeba do naprawić, choć pieniądze można by przeznaczyć na coś 
innego.

- Kładka przy moście na ul. Dehnelów  została wyłączona z eksploatacji, ponieważ jej stan jest 
taki, że praktycznie nadaje się do rozbiórki, przy czym koszt rozbiórki jest zbliżony do kosztów 
budowy nowej kładki. Trzeba po prostu znaleźć na to pieniądze i wspólnie zastanowić się co z 
nią robić.
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Krzysztof Malczewski                   -               Dyrektor ZBK  

- Dach domku fińskiego przy ul. Moniuszki będzie zrobiony w przyszłym tygodniu. Mieszkanka 
tego  domku  faktycznie  otrzymała  propozycję  zamiany  na  lokal  komunalny.  Po  obejrzeniu 
lokalu Pani stwierdziła, że trzeba wykonać pewien remont i nie stać jej na to. Pytaliśmy tę 
Panią  o  dochody,  bo  chcieliśmy  sprawdzić  czy  mogłaby  zamieszkać  w  lokalu  przy  ul. 
Szpitalnej 5.

- Wynajem mieszkań  przy  ul.  Szpitalnej  5.   będą  tam mieszkać  przede   wszystkim  osoby 
starsze.  Mieszkań  jest  37.  63  osoby  złożyły  podania.  Formalnych  wniosków  płynęło  38. 
społeczna Komisja Mieszkaniowa zaakceptowała do najmu 24 osoby. Podpisaliśmy umowę 
najmu z 18 osobami. Pozostało jeszcze do dyspozycji 19 mieszkań.

Ad vocem głos zabrała radna Teresa Kosmala.

Krzysztof Malczewski                   -               Dyrektor ZBK  

- Jest opracowana koncepcja Domu Ludowego. W tym roku mamy zaplanowane pieniądze na 
wykonanie projektu.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Doprecyzowała część informacji międzysesyjnej dot. przebudowy terenu  1 Maja/Szpitalna.
- Doprecyzowała część informacji międzysesyjnej dot. zakupu rzeźby.
- Udzieliła odpowiedzi na pytanie mieszkańca dot. oświetlenia ul. Poniatowskiego.
- Ulgi – KZK GOP. Zwrócę się z taka propozycją do KZK GOP.

Głos radnego Andrzeja Świątka w sprawie lokalizacji rzeźby. 

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Parking przy „Biedronce” na ul.  Trznadla. Osoba handlująca posiada wszystkie dokumenty 
uprawniające do handlowania.

- Jeden z policjantów ma nogę w szynie, drugi jest potłuczony. Sprawca nie został ujęty.

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Wypadek w MOSiR. Na dzień dzisiejszy nie ma zarzutów skierowanych w naszą stronę.

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Czekamy na oficjalne stanowisko. Wnioski mogą wynikać tylko z przeprowadzonych kontroli, 
wynikać z przesłanych protokołów  postępowań, a ponieważ takich jeszcze nie ma, nie zostały 
do nas przesłane. Prokuratura zresztą nie ma obowiązku przesłania dopóki cały proces się nie 
zakończy. Konsekwencje dyscyplinarne wobec niektórych pracowników zostały wyciągnięte. 
Nikt nie przymyka oczu na niektóre działania. Kiedy sprawa zostanie zakończona zostaniemy 
o tym powiadomieni i Państwo, jako Rada, także. Na dzień dzisiejszy nie będę na ten temat 
mówić.

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Decyzja o podejmowaniu kredytów była podjęta przez Radę w momencie uchwalania budżetu 
na 2008  rok.  Wtedy było  jakieś  przypuszczenie,  że  dochody ze  sprzedaży  gruntów będą 
większe i takie założyliśmy w budżecie, ale sprzedaż tej działki nastąpiła dopiero w kolejnym 
roku. Państwo zatwierdziliście kredyty na kwotę 7.500.000 zł. Odbył się przetarg, umowy są 
podpisane, ale to wcale nie znaczy, że my te kredyty bierzemy. Do tej pory nie zaciągnęliśmy 
kredytów  z  tej  kwoty  7.500.000  zł.  Na  lokacie  rocznej  jest  w  tej  chwili  10.000.000  zł.  I 
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4.000.000 zł na lokacie miesięcznej. Oprocentowanie kredytu to 6,65, lokaty rocznej – 6.64, a 
miesięcznej  – 6,16.  trudno więc mówić w tej  chwili  o jakichś stratach między kredytami  a 
lokatami.  Umowy są tak skonstruowane, że jeżeli  nie weźmiemy kredytu, to nie ponosimy 
żadnych opłat.

Bogusława Karecińska               -               Kierownik Wydziału Administracyjno - Gospodarczego  

- Nagłośnienie. Zostały złożone w przetargu 3 oferty na kwoty 52.000 zł, 63.000 zł i 64.000 zł. 
W przyszłym tygodniu zostanie podpisana umowa.

Henryk Michalski                           -              Dyrektor MOSiR  

- „Trafik”. Po stronie MOSiR-u leżą sprawy związane z inwestycjami. Zgodnie z umową zawartą 
między dzierżawcą a miastem drobne naprawy należą do dzierżawcy.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli::

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Dominik Penar - radny

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Burmistrz  brał  udział  w  kilkudniowej  konferencji  w  Austrii.  Tematem  konferencji  było 
Planowanie energetyczne w gminie. Koszt to 2.379 zł. Oprócz gminy Czeladź byli tam także 
przedstawiciele  innych gmin.

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.

Odpowiedzi udzielił Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta.

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Kanalizacja  na Józefowie.  Odbył  się przetarg,  ale nie zakończył  się pozytywnie,  ponieważ 
jedna oferta, która wpłynęła przekraczała kwotę 150.000 zł, którą można było przeznaczyć na 
to zadanie. W tej chwili jest organizowany nowy przetarg. Będzie się on odbywał w okolicach 
połowy czerwca.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej,  Prezes CzSM  

- Plan pracy Rady jest planem ramowym. Proszę Pana Burmistrza o poinformowanie 
Rady o planowanych terminach rozpatrywania programów.

- Jeżeli chodzi o dymisję, odpowiadam Panu radnemu Świątkowi – nie. Proszę pisać stosowne 
wystąpienia  dotyczące  moich  bezprawnych  działań  jako  Prezesa  Spółdzielni.  Życzę  Panu 
powodzenia.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Można powiedzieć, że wszystkie programy są gotowe, ale wymagają jeszcze poprawy, aby 
były  spójne.  Najdalej  zaawansowany  jest  program  „Saturn”,  jednak  wymaga  on  jeszcze 
doprecyzowania. Będę się starał, aby był przedłożony pod obrady w czerwcu. Jeżeli chodzi o 
„Stare Miasto” trzeba przygotować konkretne decyzje. Sama opisówka jest już gotowa.

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Jakie przesłanki zadecydowała o powołaniu na p.o. Dyrektora Pana W. Krzyśka? Trudno tutaj 
mówić przesłankach. Na ostatniej sesji mówiliśmy o tym, że ZB ZIK podlega rozwiązaniu, w 

12



związku z tym powstał Miejski Zarząd Gospodarki Komunalnej. Większość pracowników, na 
zasadzie  porozumienia,  przeszła  do tego zakładu.  Pan W. Krzysiek  również przeszedł  do 
MZGK. Pan Dyrektor  Szczupider  będzie  jeszcze  dyrektorem w starym ZIK-u do momentu 
zupełnej likwidacji. Nie bardzo wiem co miało na celu pytanie Pana Swiątka. Jeżeli chodzi o 
dyrektora  jednostki,  będzie  ogłoszony konkurs,  bo tylko  na tej  podstawie  może się  odbyć 
powołanie dyrektora.  Nic nie wiemy na temat pełniącego obowiązki.  Pan W. Krzysiek  jest 
pracownikiem ZIK-u do 31 maja, od 1 czerwca będzie pracownikiem MZGK.

Ireneusz Żarłok                                           -               radca prawny  

- Sprawę prowadzi Pan Krzysztof Grochalski. Z tego co wiem postępowanie nie zostało jeszcze 
rozstrzygnięte przed sądem pierwszej instancji.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Pan W. Krzysiek ma wszelkie kwalifikacje, żeby pełnić tę funkcję, którą pełni.

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Jeżeli lokal po sklepie zostanie zwolniony, będzie przetarg na użytkowanie.

Ad vocem głos zabrała radna Teresa Kosmala.

Małgorzata Jastrząb                     -               Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

- Sprzedaż lokali  mieszkalnych w budynkach stanowiących własność gminy Czeladź. 
Sprzedaż będzie się odbywać na warunkach określonych w uchwale z dnia 28 lutego 2008 
roku, ponieważ nadzór prawny urzędu wojewódzkiego swoim rozstrzygnięciem unieważnił tę 
uchwałę tylko w § 3, dotyczącym tzw. okresu przejściowego. Ta uchwała nie obejmuje już 
bonifikat. Jeżeli  chodzi  o okres przejściowy dla wniosków, które zostały złożone wcześniej, 
takich wniosków jest 4, które się kwalifikują do zastosowania bonifikaty, te osoby będą się 
mogły  o tą bonifikatę ubiegać,  jeżeli  zostaną te wnioski  załatwione indywidualnie  uchwałą 
Rady.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta  

- Jeżeli  chodzi  o  sprawę  Pani  Stochmal,  tą  sprawą  powinno  być  bardziej 
zainteresowane starostwo i miejmy nadzieję, że podejmie jakieś kroki. Powinna Pani złożyć 
wniosek o ustanowienie drogi koniecznej.

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Ul.  Trznadla  –  nawierzchnia.  Jest  to  teren,  który  jest  własnością  PSS  „Społem”,  który 
wydzierżawia ten teren. My, jako miasto, zleciliśmy w tej chwili koncepcję zagospodarowania 
skweru Francuska – Nowopogońska – Trznadla i w bok od Francuskiej /cały obszar zielony/. 
Skontaktowaliśmy  się  z  PSS-em,  żeby  wspólnie  ten  teren  uporządkować.  Odbyło  się 
spotkanie z projektantem, na którym był również projektant firmy „Geronimo” i próbowaliśmy 
opracować  wspólnie  koncepcję  zagospodarowania  tego  terenu.  Mamy  deklarację,  że 
„Biedronka” wykonuje projekt tego parkingu, ale chce ubiegać się o wjazd na parking z ul. 
Nowopogońskiej. Jest to w trakcie, ale nie jestem w stanie powiedzieć kiedy fizycznie będzie 
to realizowane.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli::
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1. Janusz Gątkiewicz - radny
2. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
3. Krzysztof Niebylski - Komendant Straży Miejskiej
4. Mariusz Kozłowski - Wicestarosta Powiatu Będzińskiego
5. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Sport w mieście.

a/ Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Proszę o zgłaszanie kandydatur radnych do pracy w Komisji.

Do pracy w Komisji  Uchwał  i  Wniosków  zgłoszono następujących radnych,  którzy  
wyrazili zgodę na pracę w Komisji:

1. Grażyna Strączek
2. Krystian Dąbrowski
3. Andrzej Mentel

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem Komisji w zgłoszonym składzie?

GŁOSOWANIE /obecnych 19 radnych, bez  M. Kity, A. Mentla, nie głosował M. Kędzierski/

 16  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się
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b/   Wprowadzenie.

Anna Slagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Dokonuje wprowadzenia do materiałów.

c/ Opinia Komisji

Opinie nt. informacji przedstawili:

1. Dominik Penar         -         Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
2. Grażyna Strączek         -         Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej

Ad vocem głos zabrała Anna Ślagórska – Z-ca Burmistrza Miasta

d/ Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. Mariusz Kozłowski - Wicestarosta Powiatu Będzińskiego
2. Władysław Oczkowicz - radny
3. Anna Slagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
4. Teresa Kosmala - radna
5. Dominik Penar - radny
6. Henryk Michalski - Dyrektor MOSiR
7. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
8. Grażyna Strączek - radna
9. Marian Kita - radny
10. Zofia Bazańska - radna
11. Andrzej Mentel - radny
12. Andrzej Świątek - radny

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę na prace Komisji Uchwał i Wniosków.

e/   Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia do wiadomości informacji nt.:  „Sport 
      w mieście”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
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Krystian Dąbrowski                      -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków.
- Wniosek Nr 1 – „Rada Miejska wnioskuje o dokonanie sprawdzenia planu konstrukcji 

boiska  do  koszykówki  w  Gimnazjum  Nr  1  z  uwzględnieniem  położenia  sztucznej 
nawierzchni”. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku o odczytanej treści?

GŁOSOWANIE /bez: D. Walczak, W. Konderaka, T. Kosmali, H. Szotowskiej, K. Francikowskiego/ 

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - radny
2. Krzysztof Francikowski - radny
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Krystian Dąbrowski                      -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek nr 2 –  „Rada Miejska  wnioskuje o przygotowanie informacji dot.  wykonania 
nowej skoczni w dal na stadionie im. J. Pawełczyka”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są pytania do wniosku?

Nie zgłoszono pytań.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku o odczytanej treści?

GŁOSOWANIE /bez: D. Walczak, W. Konderaka, T. Kosmali, H. Szotowskiej, nie głosował A. Świątek/ 

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się
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Krystian Dąbrowski                      -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 3 – „Rada Miejska wnioskuje o rozważenie możliwości,  w tym technicznych, 
zakupu  balonu  (zadaszenia)  na  boisku  do  piłki  ręcznej  (20mx40m)  ze  sztuczną 
nawierzchnią przy MZS do wykorzystania w okresie jesienno- zimowym”.  /treść wniosku 
po uwzględnieniu poprawek zgłoszonych w trakcie dyskusji/

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - radna
2. Andrzej Świątek - radny
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
5. Dominik Penar - radny
6. Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku o odczytanej treści?

GŁOSOWANIE  /bez:  D.  Walczak,  W.  Konderaka,  H.  Szotowskiej,  nie  głosowali  A.  Świątek,  T. 
Kosmala/ 

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Krystian Dąbrowski                      -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek Nr 4 – „Rada Miejska wnioskuje aby do materiałów informacyjnych (sesyjnych) 
dołączać nazwiska i uprawnienia odpowiedzialnych za poszczególne sekcje sportowe w 
klubach i stowarzyszeniach”.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku o odczytanej treści?

GŁOSOWANIE /nie głosowali: T. Kosmala,  A. Świątek/ 

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Krystian Dąbrowski                      -               Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków  

- Wniosek  Nr  5  –  „Rada  Miejska  w  wnioskuje  o  opracowanie   koncepcji  działalności 
kulturalnej i rekreacyjno-sportowej w budynkach przy ul. Trznadla 1”. /treść wniosku po 
uwzględnieniu poprawek zgłoszonych w trakcie dyskusji/ 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Grażyna Strączek - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku o odczytanej treści?

GŁOSOWANIE /nie głosowali: T. Kosmala,  A. Świątek, bez W. Oczkowicza, D. Walczak/ 

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Radny Marian Kita zaproponował dopisanie wniosku Nr 6 o treści: Rada Miejska wnioskuje o 
możliwość rozpatrzenia zabezpieczenia w tegorocznym budżecie kwoty 30.000,00 zł na prowadzenie i  
rozpoczęcie gry III-ligowej drużyny koszykówki mężczyzn”. /treść wniosku po uwzględnieniu poprawek 
zgłoszonych w trakcie dyskusji/

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Danuta Walczak - radna
2. Teresa Kosmala - radna
3. Marian Kita - radny
4. Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku?

GŁOSOWANIE  
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  16  głosów za
   1  głos  przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  przyjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do 
wiadomości informacji nt.:  „Sport w mieście” ze zmianą treści § 1, który otrzyma brzmienie: 
„Przyjąć do wiadomości  informację  nt.  “Sport  w mieście”,  która  stanowi  załącznik  nr  1 do 
niniejszej uchwały wraz z przyjętymi wnioskami stanowiącymi integralną część tej uchwały”?

GŁOSOWANIE  

  21  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/476/2008 w sprawie   przyjęcia 
do wiadomości informacji nt.:  „Sport w mieście”   została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  Czeladź  na  2008  rok  wraz  z 
przedłożonymi autopoprawkami.

Urszula Polak Wałek                     -               Skarbnik  Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli::

1. Teresa Kosmala - radna
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4. Krzysztof Francikowski - radny
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5. Ireneusz Gawroński - radny
6. Władysław Oczkowicz - radny
7. Krzysztof Malczewski - Dyrektor ZBK

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2008 rok  wraz z autopoprawkami.

Przewodniczący Rady wyczytuje nazwiska poszczególnych radnych, którzy stwierdzają 
czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE 

  20  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/477/2008 w sprawie  zmian w 
budżecie miasta na 2008  rok  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  ustalenia opłat za pobyt dziecka  w żłobku prowadzonym przez 
gminę Czeladź wraz z autopoprawką.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekty uchwał w sprawie:
1. ustalenia opłat za pobyt dziecka  w żłobku prowadzonym przez gminę Czeladź. 
2. ustalenia  stawki  żywieniowej  i  stałej  opłaty  w  przedszkolach  prowadzonych  przez  gminę  

Czeladź i zasad zwalniania z tych opłat.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Krzysztof Francikowski - radny
2. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
3. Władysław Oczkowicz - radny
4. Grażyna Strączek - radna
5. Andrzej Świątek - radny
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6. Ireneusz Gawroński - radny
7. Grażyna Strączek  – Przewodnicząca  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej  

przedstawiła wnioski Komisji o treści: 
1. Komisja  wnioskuje  o  pozostawienie  opłaty  stałej  za  pobyt  dziecka  w  żłobku  na 

dotychczasowym poziomie, tj. 50 zł na dziecko.
2. Komisja  wnioskuje  o  pozostawienie  opłaty  stałej  za  pobyt  dziecka  w  przedszkolu  na  

dotychczasowym poziomie , tj. 60 zł na dziecko.
8. Dominik Penar – Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu 

przedstawił opinię Komisji
9. Teresa Kosmala - radna – zwróciła uwagę na błędny zapis w projekcie  

uchwały w sprawie  ustalenia opłat za pobyt dziecka  w żłobku prowadzonym przez gminę 
Czeladź. 

10. Teresa Wąsowicz - Kierownik  Wydziału  Polityki  Społecznej  i  Edukacji  – 
zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie  ustalenia opłat za pobyt dziecka  w 
żłobku prowadzonym przez gminę Czeladź. 

11. Andrzej Mentel - radny
12. Jolanta Moćko - Wiceprzewodnicząca Rady 
13. Hanna Szotowska - radna
14. Wojciech Niciarz - Prezes ZNP w Czeladzi
15. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Dominik  Penar  –  Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  poprosił  o  przerwę  na 
posiedzenie Komisji.

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.

Dominik  Penar  –  Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  przedstawia  opinię  
Komisji do projektów uchwał w sprawie: 

1. ustalenia opłat za pobyt dziecka  w żłobku prowadzonym przez gminę Czeladź. 
2. ustalenia  stawki  żywieniowej  i  stałej  opłaty  w  przedszkolach  prowadzonych  przez  gminę  

Czeladź i zasad zwalniania z tych opłat.

Grażyna Strączek  – Przewodnicząca Komisji  Finansowo – Budżetowej  przedstawia opinię 
Komisji do projektów uchwał w sprawie: 

3. ustalenia opłat za pobyt dziecka  w żłobku prowadzonym przez gminę Czeladź. 
4. ustalenia  stawki  żywieniowej  i  stałej  opłaty  w  przedszkolach  prowadzonych  przez  gminę  

Czeladź i zasad zwalniania z tych opłat.

Cd. DYSKUSJI

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem Komisji Finansowo – Budżetowej dot. utrzymania w 
projekcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka  w żłobku prowadzonym przez 
gminę Czeladź dotychczasowej stawki w wysokości 50 zł w § 3?

GŁOSOWANIE /bez: D. Walczak/ 

   4  głosy  za
  13  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Komisji został odrzucony.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- W treści autopoprawki jest propozycja obniżenia kwoty z 70 zł na 60 zł.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka 

w żłobku prowadzonym przez gminę Czeladź?

GŁOSOWANIE /bez: D. Walczak/ 

  14  głosów za
   3  głosy przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/478/2008 w sprawie ustalenia 
opłat  za  pobyt  dziecka   w  żłobku  prowadzonym przez  gminę  Czeladź  została  przez  Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawki  żywieniowej  i  stałej  opłaty  w  przedszkolach 
prowadzonych przez gminę Czeladź i zasad zwalniania z tych opłat. 

- Komisja Finansowo – Budżetowa wnioskuje o pozostawienie kwoty stałej na dotychczasowym 
poziomie.

- Kto z Państwa jest za przyjęciem wniosku Komisji Finansowo - Budżetowej?

GŁOSOWANIE /bez: D. Walczak/ 
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   4  głosy za
  14  głosów  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Komisji został odrzucony.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie  ustalenia stawki żywieniowej i 
stałej opłaty w przedszkolach prowadzonych przez gminę Czeladź i zasad zwalniania z tych 
opłat?

GŁOSOWANIE /bez: D. Walczak/

  15  głosów za
   3  głosy  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/479/2008 w sprawie  ustalenia 
stawki żywieniowej i stałej opłaty w przedszkolach prowadzonych przez gminę Czeladź i zasad 
zwalniania z tych opłat została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody 
Śląskiego nr NPII/0911/303/2/08 z dnia 13 maja 2008 r.

- Odczytuje projekt uchwały.

Ireneusz Żarłok                             -               radca prawny  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Andrzej Świątek - radny
4. Ireneusz Żarłok - radca prawny
5. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wniesieniem skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 
Śląskiego?

GŁOSOWANIE 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy   wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXII/480/2008 w sprawie wniesienia 
skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego nr NPII/0911/303/2/08 z dnia 13 maja  
2008 r. została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 56/15 k. m. 4 
o pow. 15 m. kw. przy ul. Szpitalnej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Ireneusz Żarłok - radca prawny
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy 
dot. części działki nr 56/15 k. m. 4 o pow. 15 m. kw. przy ul. Szpitalnej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE 

  21  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/481/2008  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 56/15 k. m. 4 o pow. 15 m. kw. przy ul.  
Szpitalnej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 
o pow. 82 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 82 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE  

  21  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/482/2008  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 82 m. kw. przy ul.  
Ogrodowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 
o pow. 223 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 223 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi?
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GŁOSOWANIE 

 21  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/483/2008  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 223 m. kw. przy ul.  
Ogrodowej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 55/19 i części działki 
54/1 k. m. 13 o pow. 148 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  tej  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  umowy 
dzierżawy dot.  działki  nr  55/19 i  części  działki  54/1 k.  m. 13 o pow.  148 m. kw.  przy ul. 
Ogrodowej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE 

  21  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/484/2008   w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 55/19 i części działki 54/1 k. m. 13 o pow. 148 m.  
kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 126 k. m. 55 o 
pow. 59 m. kw. przy ul. Prostej w Czeladzi.
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- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
dot. części działki nr 126 k. m. 55 o pow. 59 m. kw. przy ul. Prostej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE 

  21  głosów  za
   0  głosów   przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/485/2008  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 126 k. m. 55 o pow. 59 m. kw. przy ul.  
Prostej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 36/3 i 36/5  k. 
m. 20 o pow. 350 m. kw. przy ul. Staszica – 35-lecia PRL w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
dot. części działek nr 36/3 i 36/5  k. m. 20 o pow. 350 m. kw. przy ul. Staszica – 35-lecia PRL 
w Czeladzi?

GŁOSOWANIE 

  21  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/486/2008  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działek nr 36/3 i 36/5  k. m. 20 o pow. 350 m. kw.  
przy ul. Staszica – 35-lecia PRL w Czeladzi   została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 39/20 k. m. 42 
o pow. 225 m. kw. przy ul. Buczka w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
dot. części działki nr 39/20 k. m. 42 o pow. 225 m. kw. przy ul. Buczka w Czeladzi?

GŁOSOWANIE  /bez A. Mentla/

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/487/2008  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 39/20 k. m. 42 o pow. 225 m. kw. przy ul.  
Buczka w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 136/4  k. m. 
42 o pow. 15,30 m. kw. przy ul. Katowickiej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
dot. części działki nr 136/4  k. m. 42 o pow. 15,30 m. kw. przy ul. Katowickiej w Czeladzi?
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GŁOSOWANIE /bez A. Mentla/ 

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/488/2008  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 136/4  k. m. 42 o pow. 15,30 m. kw. przy ul.  
Katowickiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 71/48 k. m. 12 
o pow. 63 m. kw. przy ul. Tuwima w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
dot. części działki nr 71/48 k. m. 12 o pow. 63 m. kw. przy ul. Tuwima w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez A. Mentla/ 

  20  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/489/2008  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. części działki nr 71/48 k. m. 12 o pow. 63 m. kw. przy ul.  
Tuwima w Czeladzi została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 125/3 k. m. 55 o 
pow. 32 m. kw. przy ul. Wiejskiej – Norwida w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy 
dot. działki nr 125/3 k. m. 55 o pow. 32 m. kw. przy ul. Wiejskiej – Norwida w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez A. Mentla, D. Penara, D. Walczak/ 

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/490/2008  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy dot. działki nr 125/3 k. m. 55 o pow. 32 m. kw. przy ul. Wiejskiej  
– Norwida w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 13/1 k. m. 51 o pow. 1138 m. kw. przy ul. 3 – 
Szyb w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Małgorzata Jastrząb      -      Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
4. Teresa Kosmala - radna
5. Andrzej Świątek - radny
6. Mirosław Kędzierski - radny
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7. Władysław Oczkowicz - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 13/1 k. m. 
51 o pow. 1138 m. kw. przy ul. 3 – Szyb w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez A. Mentla, D. Walczak/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/491/2008 w sprawie sprzedaży 
działki nr 13/1 k. m. 51 o pow. 1138 m. kw. przy ul. 3 – Szyb w Czeladzi  została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 13/2 k. m. 51 o pow. 1137 m. kw. przy ul. 3 – 
Szyb w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 13/2 k. m. 
51 o pow. 1137 m. kw. przy ul. 3 – Szyb w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez A. Mentla, D. Walczak/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/492/2008 w sprawie sprzedaży 
działki nr 13/2 k. m. 51 o pow. 1137 m. kw. przy ul. 3 – Szyb w Czeladzi  została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  sprzedaży przez Gminę Czeladź części działki nr 22 k. m. 61 o 
pow. ok. 500 m. kw. położonej przy ul. Handlowej w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży przez Gminę Czeladź 
części działki nr 22 k. m. 61 o pow. ok. 500 m. kw. położonej przy ul. Handlowej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez A. Mentla, D. Walczak/ 

  17  głosów za
   3  głosy przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/493/2008 w sprawie sprzedaży 
przez Gminę Czeladź części działki nr 22 k. m. 61 o pow. ok. 500 m. kw. położonej przy ul.  
Handlowej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. około 420 m. kw. 
przy ul. Matejki w Czeladzi.
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DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
2. Andrzej Świątek - radny
3. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
4. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
5. Ireneusz Gawroński - radny
6. Krzysztof Francikowski - radny – złożył  wniosek o wycofanie projektu 

uchwały 
7. Władysław Oczkowicz - radny
8. Teresa Kosmala - radna

Marek Mrozowski  –  Burmistrz  Miasta  wycofał  z  porządku  obrad  projekt  uchwały  w 
sprawie sprzedaży części działki nr 10/35 k. m. 58 o pow. około 420 m. kw. przy ul. Matejki w 
Czeladzi.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  została  zdjęta  z  porządku  obrad  na  
wniosek Burmistrza Miasta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie sprzedaży działek 122/3, 121/3, 120/3, 119/4, 118/4, 117/3, 116/4, 
115/4, 144/2, 113/4 k. m. 28 o pow. łącznej 150 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży działek 122/3, 121/3, 
120/3, 119/4, 118/4, 117/3, 116/4, 115/4, 144/2, 113/4 k. m. 28 o pow. łącznej 150 m. kw. przy 
ul. Nowopogońskiej w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez M. Kity, D. Walczak/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/494/2008 w sprawie sprzedaży 
działek 122/3, 121/3, 120/3, 119/4, 118/4, 117/3, 116/4, 115/4, 144/2, 113/4 k. m. 28 o pow. łącznej 
150 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przeniesienia  prawa  użytkowania  wieczystego  działek  o  pow. 
łącznej 2066 m. kw. wraz z własnością obiektów budowlanych.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Ireneusz Gawroński - radny
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Teresa Kosmala - radna

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przeniesienia prawa użytkowania 
wieczystego działek o pow. łącznej 2066 m. kw. wraz z własnością obiektów budowlanych?

GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, I. Gawrońskiego, , K. Francikowskiego, Z. Bazańskiej/ 

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/495/2008  w  sprawie 
przeniesienia  prawa  użytkowania  wieczystego  działek  o  pow.  łącznej  2066  m.  kw.  wraz  z 
własnością obiektów budowlanych została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
dz.  Nr  215/51  k.  m.  27  o  pow.  127  m.  kw.  przy  ul.  Storczyków w Czeladzi  stanowiącej 
własność Gminy Czeladź.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

34



DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie skorzystania  z  prawa 
pierwokupu prawa użytkowania wieczystego dz. Nr 215/51 k. m. 27 o pow. 127 m. kw. przy ul. 
Storczyków w Czeladzi stanowiącej własność Gminy Czeladź?

GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, nie głosował S. Święch/ 

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/496/2008  w  sprawie 
skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego dz. Nr 215/51 k. m. 27 o pow.  
127 m. kw. przy ul. Storczyków w Czeladzi stanowiącej własność Gminy Czeladź została przez 
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 
1/55 części  dz.  Nr 35/62 k.  m. 41 o pow.  11571 m. kw.  przy ul.  Powstańców Śląskich w 
Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie skorzystania  z  prawa 
pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 1/55 części dz. Nr 35/62 k. m. 41 o pow. 11571 
m. kw. przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa?
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GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, Z. Bazańskiej/ 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/497/2008  w  sprawie 
skorzystania z prawa pierwokupu prawa użytkowania wieczystego 1/55 części dz. Nr 35/62 k.  
m. 41 o pow. 11571 m. kw. przy ul.  Powstańców Śląskich w Czeladzi stanowiącej własność 
Skarbu Państwa została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  sprzedaży działki  nr 43/1 k. m. 62 o powierzchni  5846 m. kw. 
położonej w Czeladzi przy Drodze Krajowej nr 86.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
3. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży działki nr 43/1 k. m. 
62 o powierzchni 5846 m. kw. położonej w Czeladzi przy Drodze Krajowej nr 86?

GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, H. Szołowskiej, J. Gątkiewicza/ 

  15  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/498/2008 w sprawie sprzedaży 
działki nr 43/1 k. m. 62 o powierzchni 5846 m. kw. położonej w Czeladzi przy Drodze Krajowej  
nr 86 została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  sprzedaży działek nr 43/4 i 43/5 k. m. 62 o łącznej powierzchni 
1,6945 ha położonych w Czeladzi przy Drodze Krajowej nr 86.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 43/4 i 43/5 
k. m. 62 o łącznej powierzchni 1,6945 ha położonych w Czeladzi przy Drodze Krajowej nr 86?

GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, J. Gątkiewicza/ 

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/499/2008 w sprawie sprzedaży 
działek nr 43/4 i  43/5 k. m. 62 o łącznej powierzchni 1,6945 ha położonych w Czeladzi przy 
Drodze Krajowej nr 86 została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia  do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 115 k. m. 
12 o powierzchni 270 m. kw. położonej przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie nabycia  do gminnego zasobu 
nieruchomości  działki  nr  115  k.  m.  12  o  powierzchni  270  m.  kw.  położonej  przy  ul. 
Pieńkowskiego w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, J. Gątkiewicza/ 

  18  głosów za
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   0  głosów przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/500/2008 w sprawie nabycia  do 
gminnego zasobu nieruchomości działki nr 115 k. m. 12 o powierzchni 270 m. kw. położonej  
przy ul. Pieńkowskiego w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia  do  gminnego  zasobu  nieruchomości  ½  udziału  we 
własności zabudowanej działki nr 30 k. m. 21 o powierzchni 387 m. kw. położonej przy ul. 
Bytomskiej 21 w Czeladzi.

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3. Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
4. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
5. Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu 
nieruchomości ½ udziału we własności zabudowanej działki nr 30 k. m. 21 o powierzchni 387 
m. kw. położonej przy ul. Bytomskiej 21 w Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez J. Gątkiewicza/ 

  17  głosów  za
   2  głosy   przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/501/2008 w sprawie nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości ½ udziału we własności zabudowanej działki nr 30 k. m. 21 o 
powierzchni  387  m.  kw.  położonej  przy  ul.  Bytomskiej  21  w  Czeladzi  została  przez  Radę 
podjęta.
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Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Inżynierii Komunalnej 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi wraz z dwoma autopoprawkami.

Dorota Bąk                                      -               Sekretarz Miasta  

- Omawia autopoprawkę Nr 2 do projektu uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie podwyższenia  kapitału 
zakładowego  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  w 
Czeladzi?

GŁOSOWANIE /bez J. Gątkiewicza. K. Francikowskiego, J. Moćko/ 

  13  głosów  za
   3  głosy   przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XXXVII/502/2008  w  sprawie 
podwyższenia  kapitału  zakładowego  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zamiany prawa użytkowania wieczystego części działki nr 6/30 k. 
m. 46 o powierzchni 4676 m. kw. na prawo użytkowania wieczystego działki nr 6/7 k. m. 46 o 
powierzchni 2188 m. kw.
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Marek Mrozowski                                        -               Burmistrz  Miasta  

- Omawia  projekt  uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie   zamiany prawa użytkowania 
wieczystego części działki nr 6/30 k. m. 46 o powierzchni 4676 m. kw. na prawo użytkowania 
wieczystego działki nr 6/7 k. m. 46 o powierzchni 2188 m. kw.?

GŁOSOWANIE /bez J. Gątkiewicza. K. Francikowskiego, A. Świątka/ 

  16  głosów  za
   2  głosy   przeciw
   0  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XXXVII/503/2008 w sprawie zamiany 
prawa użytkowania wieczystego części działki nr 6/30 k. m. 46 o powierzchni 4676 m. kw. na  
prawo użytkowania wieczystego działki nr 6/7 k. m. 46 o powierzchni 2188 m. kw. została przez 
Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Grażyna Strączek - radna
2. Teresa Kosmala - radna
3. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
4. Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie ustalenia  wysokości  
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wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta?

GŁOSOWANIE /bez J. Gątkiewicza/ 

  16  głosów  za
   3  głosy   przeciw
   1  głos  wstrzymujący  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/504/2008 w sprawie ustalenia 
wysokości wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta.
- Czy są uwagi do tego projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości dodatku 

specjalnego dla Burmistrza Miasta?

GŁOSOWANIE /bez J. Gątkiewicza/ 

  16  głosów  za
   2  głosy   przeciw
   2  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/505/2008 w sprawie ustalenia 
wysokości dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta została przez Radę podjęta.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych.
- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2. Mirosław Kędzierski - radny
3. Teresa Kosmala - radna
4. Andrzej Świątek - radny
5. Hanna Szotowska - radna
6. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
7. Marian Kita - radny

Radna Hanna Szotowska zgłosiła wniosek o wykreślenie  z ZASAD WYPŁACANIA DIET 
DLA  RADNYCH  RADY  MIEJSKIEJ  W  CZELADZI  drugiego  zdania  punktu  8  o  treści:  
„nieobecność  spowodowana  jest  innymi  losowymi  okolicznościami  uzasadniającymi 
nieobecność, usprawiedliwionymi przez Przewodniczącego Rady Miejskie”j. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem zgłoszonym przez radną Hannę Szotowską?

GŁOSOWANIE /bez J. Gątkiewicza, nie głosowało 3 radnych/ 

   7  głosów  za
   6  głosów   przeciw
   4  głosy  wstrzymujące  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych 
z uwzględnieniem przegłosowanego wniosku?

GŁOSOWANIE /bez J. Gątkiewicza, nie głosował 1 radny/ 
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  13  głosów  za
   1  głos   przeciw
   5  głosów  wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/506/2008 w sprawie ustalenia 
wysokości diet radnych została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 10    – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Sprawy bieżące.

Danuta Walczak                            -               radna  

- Podziękowała za uhonorowanie jej nagrodą miasta.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Poinformował radnych o pielgrzymce samorządowców do Rzymu.
- Odczytał zaproszenie reprezentacji samorządu Miasta Czeladź do wzięcia udziału w Turnieju  

Tenisa Ziemnego Samorządowców o Puchar Prezydenta Miasta Będzina.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Zaapelowała do radnych o wzięcie udziału w turnieju.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta   

- Podziękował za podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje pismo ZIK do Powiatowego zarządu Dróg w Będzinie   w sprawie oczyszczenia  
zatkanych wpustów kratek burzowych wzdłuż ul. Nowopogońskiej w Czeladzi.

- Odczytuje pismo Pani Małgorzaty Just w sprawie udzielenia dopłaty do kosztów utrzymania  
pobytu w O. I. „Senior”.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Odniosła się do sprawy Pani Małgorzaty Just.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odczytuje  pismo  Pani  Joanny Kojko w sprawie  w sprawie  odmowy prawa najmu  lokalu  w 
budynku przy ul. Szpitalnej 5.
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Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Odniosła się do sprawy Pani Joanny Kojko.

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Odnosząc się do sprawy Pani Zenobii Stochmal, omawianej w zapytaniach mieszkańców uznał,  
iż tryb rozpatrzenia sprawy jako skargi winien być wypełniony.

- Poinformował  o  rozstrzygnięciach  nadzorczych  Wojewody  Śląskiego  do  uchwał  Nr:  
XXXIV/436/2008, XXXIV/463/2008, XXXIV/452/2008.

- Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawach bieżących?

Dyskusja nt. terminu posiedzenia Rady w czerwcu 2008 r.

Dot. pkt. 11   – porządku obrad Sesji  

Sławomir Święch                          -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XXXVII sesję  Rady Miejskiej w Czeladzi.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI

          Sławomir Święch

Protokołowała:

Elżbieta Augustyniak
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